
 

tel.: +421 2 5923 4545, fax: +421 2 5923 4461, www.avf.sk, mail: avf@avf.sk 

IČO: 42169330, Grösslingová 53, 811 09 Bratislava 

Zápis č. 11/2019 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 
 

Dátum, čas a miesto konania: 29. októbra 2019 o 14.00 hod;  v sídle Audiovizuálneho fondu 

 

Prítomní:  Ing. Robert Ťavoda; Mgr. Ivo Brachtl; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; Mgr. Marta Gajdošíková; 

PhDr. Jozef Heriban; Mgr. Richard Kováčik, PhD.; Mgr. art. Miloslav Luther; prof. Stanislav Párnický; JUDr. A. 

Škreko, PhD.; JUDr. Ivana Maláková,  predsedníčka dozornej komisie a prof. PhDr. Martin Šmatlák, riaditeľ 

 

Ospravedlnení zo začiatku rokovania: Ľ. Čechovič. 

 

Na úvod predseda rady privítal prítomných a za overovateľa zápisu navrhol člena rady M. Luthera. 

1. Hlasovanie:  

ZA: 8 (R. Ťavoda,  I. Brachtl, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický, A. Škreko) PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. (Ľ. Čechovič nebol  prítomný na hlasovaní)  Rada návrh schválila. 

 

Predseda rady navrhol program schôdze. 

Návrh programu: 

1. Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 

2. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia úloh 

a uznesení 

2.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

2.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

3. Nový návrh zmluvy č. AVF 117/2019-2/1.1.2 na projekt „VILLA LUCIA“ prijímateľa „KFS production, 

s.r.o.“  

4. Návrh na určenie lehoty na odstránenie nedostatkov vyúčtovania finančných prostriedkov 

poskytnutých podľa zmluvy č. AVF 581/2017-7/1.2.2 na realizáciu projektu „Neviditeľná“ žiadateľa 

Arina, s.r.o.  

5. Návrh štruktúry podpornej činnosti Audiovizuálneho fondu na rok 2020 

6. Návrh výzvy Audiovizuálneho fondu  č. 1/2020 

7. Žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov na zabezpečenie prezentácie a propagácie SPP 

8. Rôzne 

K predloženému návrhu neboli žiadne pripomienky. 
2. Hlasovanie:  

ZA: 8 (R. Ťavoda,  I. Brachtl, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický, A. Škreko) PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. (Ľ. Čechovič nebol  prítomný na hlasovaní)  Rada návrh schválila. 
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1. INFORMÁCIA O ČINNOSTI DOZORNEJ KOMISIE AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU 

Predsedníčka dozornej komisie predniesla stručnú informáciu z ostatného zasadnutia dozornej komisie, 

ktoré sa uskutočnilo v pondelok 16.9.2019 a na ktorom komisia ukončila výkon kontroly vyúčtovania 

poskytnutých finančných prostriedkov vybraných projektov: Čiara, Tlmočník, Pivnica. Výsledky kontroly 

budú obsiahnuté v návrhoch zápisnice, ktoré dozorná komisia odošle na vyjadrenie jednotlivým 

prijímateľom. 

 

Počas rokovania o tomto bode prišiel člen rady Ľ. Čechovič. 

 

Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho 

fondu. 
 
2. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI ZASADNUTIAMI A 

KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

2.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

• Manažérka Slovenskej filmovej komisie MgA. Zuzana Bieliková stručne informovala o priebehu 

Green Screen workshopu organizovaného organizačnou zložkou Audiovizuálneho fondu – 

Slovenskou filmovou komisiou, ktorý sa uskutočnil dňa 10.10.2019 a ktorého sa za fond zúčastnili 

aj členovia rady I. Brachtl a A. Škreko.Informácie z podujatia doplnil podpredseda rady I. Brachtl 

najmä v zameraní na požiadavku vyškolenia „ekomanažérov“ pre filmovú produkciu na Slovensku 

s tým, že by bolo potrebné zabezpečiť účasť zástupcov fondu na školení, ktoré poskytuje 

francúzska spoločnosť Secoya. 

Úloha č. 2019/11.01 Slovenská filmová agentúra rozošle členom rady prezentácie z workshopu 

a podpredseda rady I. Brachtl overí u zástupcu francúzskej spoločnosti Secoya Eco Tournage, 

Charlesa Gachet-Dieuzeide, možnosti vyškolenia dvoch zástupcov Audiovizuálneho fondu  s cieľom 

získať certifikát „zeleného auditora“. 

• V ďalšej časti Z. Bieliková predložila písomné vyhodnotenie ponúk, ktoré boli predložené kancelárii 

fondu na základe výzvy Audiovizuálneho fondu na zabezpečenie showreel pre Slovenskú filmovú 

komisiu a zároveň informovala členov rady o každej jednotlivej ponuke. Návrh kreatívneho riešenia 

lokačného showreelu a cenovú ponuku predložilo päť spoločností.: DSFX team/ Film, s.r.o.; 

Fullhouse production, s.r.o.; Location Bros, s.r.o.; Pálka productions, s.r.o. a Studio 727, s.r.o. 

V rámci rozpravy Z. Bieliková zodpovedala viacero otázok k jednotlivým ponukám a odôvodnila svoj 

návrh. Následne riaditeľ fondu predložil rade návrh na uzatvorenie zmluvy so spoločnosťou Pálka 

productions, s.r.o. 
 

UZNESENIE č. 35/2019 z 29. 10. 2019 

Rada Audiovizuálneho fondu na základe vyhodnotenia predložených cenových ponúk odporúča 
riaditeľovi fondu uzavrieť zmluvu na dodanie lokačného showreelu s dodávateľom Pálka productions, 
s.r.o. 

3. Hlasovanie:  

ZA: 9 (R. Ťavoda,  I. Brachtl, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický, A. Škreko) 

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 
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• člen rady A. Škreko stručne informoval o stretnutí so zástupcami spoločnosti Netflix, ktorého sa na 

pôde ministerstva kultúry u generálneho tajomníka služobného úradu Kamila Peteraja zúčastnila aj 

Z. Bieliková, zástupkyňa Slovenskej filmovej komisie, 

• člen rady R. Kováčik stručne informoval o svojej účasti na jesennom Programovacom seminári 

zástupcov filmových klubov na Slovensku, ktorý sa uskutočnil v Košiciach v dňoch 25.-27.10.2019; 

• na záver prítomní vzali na vedomie písomnú správu M. Hradického zo zasadnutia EFADs, ktoré sa 

uskutočnilo v Lisabone 7.10.2019. 
 
 

2.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

číslo 
uznesenia 

dátum poznámka zodpovedný vyhodnotenie 

32/2019 5.9.2019 VP AVF č. 2/2019  riaditeľ splnené 

33/2019 5.9.2019 Novelizácia VP AVF č.1/2018 riaditeľ splnené 

34/2019 8.10.2019 VO Showreel pre SFA riaditeľ splnené 

 

Na záver tohto bodu Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu o činnosti fondu a kontrolu 

plnenia úloh a uznesení. 

 
 
3. NOVÝ NÁVRH ZMLUVY Č. AVF 117/2019-2/1.1.2 NA PROJEKT „VILLA LUCIA“ PRIJÍMATEĽA KFS 

PRODUCTION, S.R.O.  

Prijímateľ KFS production, s.r.o. dňa 7.10.2019 listom č. 389/19 predložil nový návrh zmluvy č. AVF 

117/2019-2/1.1.2 na projekt „VILLA LUCIA“, kde v časti Príloha č. 1 navrhol nové znenie vecného výstupu: 

„Kinematografické dielo v stave zamknutého (schváleného) strihu obrazu a rozpracovanou obrazovou 

a zvukovou postprodukciou.“ 
 

Na základe rozpravy  zástupca prijímateľa M. Kollár navrhované znenie doplnil o podrobnejšiu špecifikáciu 

vecného výstupu a navrhol nové znenie: „Kinematografické dielo v stave zamknutého (schváleného) strihu 

obrazu a s rozpracovanou obrazovou a zvukovou postprodukciou (audiovizuálny záznam v rozsahu najmenej 

75 minút).“ 
 

UZNESENIE č. 36/2019 z 29. 10. 2019 

Rada Audiovizuálneho fondu v zmysle § 4 ods. 2 písm. t) v spojení s § 22 ods. 5 zákona č. 516/2008 Z. z. 

o Audiovizuálnom fonde v znení neskorších predpisov prijíma nový návrh zmluvy č. AVF 117/2019-2/1.1.2 

na projekt „VILLA LUCIA“ prijímateľa KFS production, s.r.o. v znení predloženom na rokovaní rady. 

Vecným výstupom podľa prílohy č. 1 bude: „Kinematografické dielo v stave zamknutého (schváleného) 

strihu obrazu a rozpracovanou obrazovou a zvukovou postprodukciou (audiovizuálny záznam v rozsahu 

najmenej 75 minút).“ 

4. Hlasovanie:  

ZA: 9 (R. Ťavoda,  I. Brachtl, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický, A. Škreko) 

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 
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4. NÁVRH NA URČENIE LEHOTY NA ODSTRÁNENIE NEDOSTATKOV VYÚČTOVANIA FINANČNÝCH 

PROSTRIEDKOV POSKYTNUTÝCH PODĽA ZMLUVY Č. AVF 581/2017-7/1.2.2 NA REALIZÁCIU PROJEKTU 

„NEVIDITEĽNÁ“ ŽIADATEĽA ARINA, S.R.O.  

Súčasťou vecného výstupu vyúčtovania projektu „Neviditeľná“ malo byť aj uvedenie diela do distribúcie. 
Vzhľadom na to, že je záujem umiestniť film „Neviditeľná“ na zahraničných festivaloch,  distribúcia v kinách 
bola odložená až na druhý polrok 2020. Súčasťou vyúčtovania bolo aj potvrdenie distribučnej spoločnosti 
CinemArt, s.r.o. o zmene termínu plánovanej distribúcie. 
 
Stanovisko riaditeľa: Odporúča schváliť. 
 
UZNESENIE č. 37/2019 z 29. 10. 2019 

Rada Audiovizuálneho fondu podľa čl. 8 ods. 8.10 VP AVF č. 4/2018 v znení z 19. 2. 2019 Zásady 
poskytovania finančných prostriedkov z Audiovizuálneho fondu na podporu audiovizuálnej kultúry 
schvaľuje návrh riaditeľa na určenie lehoty na odstránenie nedostatkov vyúčtovania finančných 
prostriedkov poskytnutých podľa zmluvy č. AVF 581/2017-7/1.2.2 na realizáciu projektu „Neviditeľná“ 
žiadateľa Arina, s.r.o. do 30.11.2020. 

5. Hlasovanie:  

ZA: 8 (R. Ťavoda,  I. Brachtl, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický) PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. (A. Škreko nebol  prítomný na hlasovaní)  Rada návrh schválila. 

 
 
5. NÁVRH ŠTRUKTÚRY PODPORNEJ ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU NA ROK 2020 

Návrh Štruktúry podpornej činnosti Audiovizuálneho fondu na rok 2020 bol pred rokovaním rozoslaný 

členom rady aj zástupcom odbornej verejnosti (profesijné združenia pôsobiace v audiovízii). Písomné 

pripomienky k predloženému návrhu poslali Asociácia nezávislých producentov v audiovízii a členovia 

odbornej komisie pre podprogram 1.3 prostredníctvom predsedu komisie Mareka Kráľovského. Rada 

prerokovala návrh vrátane pripomienok a následne prijala uznesenie, ktorým predložený návrh schválila 

vrátane zmien a pripomienok z rokovania rady. 
 
UZNESENIE č. 38/2019 z 29. 10. 2019 

Rada Audiovizuálneho fondu v súlade s čl. 5 ods. 3 písm. a) Štatútu Audiovizuálneho fondu schvaľuje 

VP AVF č. 3/2019 Štruktúra podpornej činnosti Audiovizuálneho fondu na rok 2020 v zmysle pripomienok 

z rokovania rady. Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby zabezpečil zverejnenie vnútorného predpisu na 

webovom sídle Audiovizuálneho fondu. 

6. Hlasovanie:  

ZA: 9 (R. Ťavoda,  I. Brachtl, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický, A. Škreko) 

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 

 
6. NÁVRH VÝZVY AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU  Č. 1/2020 

K predloženému návrhu nemal nikto z prítomných žiadne námietky ani pripomienky.  V nadväznosti na 

predchádzajúce uznesenie Rada Audiovizuálneho fondu vzala návrh výzvy č. 1/2020 na vedomie. 

 

Počas rokovania o tomto bode sa ospravedlnil a odišiel člen rady A. Škreko. 
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7. ŽIADOSTI O POSKYTNUTIE FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV NA ZABEZPEČENIE PREZENTÁCIE 

A PROPAGÁCIE SPP 

Na základe rozpravy predseda rady predniesol návrh, aby maximálna suma podpory na jeden projekt bola 

určená vo výške 150 tisíc eur. 

 
7. Hlasovanie:  

ZA: 6 (R. Ťavoda,  I. Brachtl, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 1 (S. Párnický). 

(M. Luther nebol  prítomný na hlasovaní)  Rada návrh schválila. 

 
Po podrobnej rozprave k jednotlivým žiadostiam sa prítomní členovia rady dohodli na procedurálnom 

postupe pre určenie toho, ktoré z predložených žiadostí fond postúpi SPP na vyjadrenie. Následne predseda 

rady dal postupne hlasovať o každej žiadosti osobitne. Vo výslednej tabuľke sú žiadosti zoradené podľa 

počtu hlasov a následne v abecednom poradí podľa obchodného mena prijímateľa. 

 

Hlasovanie/Žiadateľ názov projektu ZA 

8. ALEF FILM & MEDIA, s.r.o.  Kryštof 8 

9. ARINA s.r.o. Fašiangy 8 

10. D.N.A. s.r.o. Správa 8 

11. LEON Productions, spol. s r.o. TEAM BUILDING 8 

12. PubRes s.r.o. Na značky 8 

13. Silverart, s.r.o. Leto s Bernardom 8 

14. CinemArt SK, s.r.o. Myši patria do neba 7 

15. FURIA FILM s.r.o.  ŠARLATÁN 7 

16. Silverart, s.r.o. Stand Up 7 

17. J&J JAKUBISKO FILM EUROPE Production, s.r.o.  Perinbaba 2 6 

18. HITCHHIKER Cinema, s.r.o. Komúna 4 

19. ARINA s.r.o. Neviditeľná  0 

20. Filmpark production, s. r. o.  Krajina ve stínu 0 

21. Filmpark production, s. r. o.  Odpočítavanie - Ivan Palúch 0 

22. HITCHHIKER Cinema, s.r.o. Čiary 0 

23. PubRes s.r.o. Chyby 0 

24. PubRes s.r.o. Alchymická pec 0 

25. sarkany s.r.o. TA MONARCHIA  (pracovný názov) 0 

 

Žiadosti, ktoré získali nadpolovičnú väčšinu hlasov všetkých členov rady, postúpi riaditeľ fondu na 

vyjadrenie SPP. 
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8. RÔZNE 

Na záver riaditeľ fondu prítomných informoval o nevyčerpanom zostatku finančných prostriedkov vo výške 

87.900 eur, ktoré boli určené na podporu žiadostí v programe 4 a zároveň navrhol použiť tieto prostriedky v 

celkovej sume 90.000,- eur na podporu žiadostí v podprograme 2.1.3 doručených vo výzve 3/2019 (tretí 

termín uzávierky), pre ktoré bude vytvorený osobitný protokol. 

 

UZNESENIE č.  39/2019 z 29. 10. 2019 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh riaditeľa na požitie finančných prostriedkov v sume 

90.000,- eur na podporu projektov v podprograme 2.1.3 vo výzve č. 3/2019 (tretí termín uzávierky). 

26. Hlasovanie:  

ZA: 8 (R. Ťavoda,  I. Brachtl, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, M. Luther, S. Párnický) PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0. Rada návrh schválila. 

 

Dvanáste zasadnutie rady v roku 2019 sa uskutoční v utorok 03. 12. o 14.00 hod. v sídle fondu. 

 

Zapísal:  Mgr. Bohumír Bobocký, ArtD. 

 

Overovateľ:    Mgr. art. Miloslav Luther 

  

Bratislava 29.10. 2019 

 

           Ing. Robert Ťavoda 

       predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

 

na vedomie: riaditeľ, dozorná komisia AVF 


